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Leistungsbestätigung

Präsentation/Artikel in der internationalen Fachöffentlichkeit

Name Doktorand/in: _________________________________________________________

Name Erstbetreuer/in: _______________________________________________________

Autor(en): _________________________________________________________________

Titel: _____________________________________________________________________

VeröffentlichungsaZeitschriftenartikel
Buch(kapitel)
Conference Paper
Wissenschaftlicher Vortrag
Sonstiges:____________________________________Veröffentlichungsart: 
· Zeitschriftenartikel
· Buch(kapitel)
· Conference Paper
· Wissenschaftlicher Vortrag
· Diese Präsentation/der Artikel war einem Peer-Review-Prozess unterworfen.
· Die Präsentation/der Artikel ist in Englisch. (Die Präsentation/der Artikel sollte in Englisch sein)
· Die Publikation ist nicht in Englisch.
Bitte geben Sie den Nachweis an, dass die Präsentation/der Artikel sich an ein internationales Fachpublikum adressiert. (In besonderen Fällen, wie z.B. im Bereich des deutschen Rechts, wo Präsentationen/Papiere nur auf Deutsch sind, akzeptieren wir eine Präsentation/Papier auf Deutsch

_____________________________________________________________________________________________

_____________________________________________________________________________________________
Veröffentlichungsdatum: ______________ oder   angenommen am _____________, aber noch nicht veröffentlicht

Hiermit bestätige ich die Richtigkeit der Angaben gegenüber meinem/r Erstbetreuer/in

      			      			      				
Ort 			Datum		            Unterschrift Doktorand/in
____________________________________________________________________________________________

Bitte wählen Sie aus, nach welcher Promotionsordnung (2012 oder 2021) Ihre Publikation anerkannt wird.
	Die Publikation erfüllt die Kriterien zur Anerkennung der Leistung nach TUM PromO 2012 § 8 Abs. 2 d / Statut 2013 der TUM Graduate School § 15 Abs. 5.

„Jeder Promovend stellt sein Forschungsprojekt im Laufe der Promotionsphase der Diskussion in der internationalen Fachöffentlichkeit. In der Regel geschieht dies über eingereichte Publikationen oder Tagungsbeiträge, die einem Peer-Review Prozess unterworfen sind.“ (Statut der TUM Graduate School§15(5))

 Ja                                        Nein

	Die Publikation erfüllt die Kriterien zur Anerkennung der Leistung nach TUM PromO 2021 § 8 Abs. 1 f und Satz 3 / Statut 2021 der TUM Graduate School § 16 Abs. 9.

„Jede*r Promovierende stellt ihr*sein Forschungsprojekt im Laufe der Promotionsphase zur Diskussion in der internationalen Fachöffentlichkeit. In der Regel geschieht dies über angenommene Publikationen oder Tagungsbeiträge, die einem Peer Review-Prozess unterworfen sind.“ (Statut der TUM Graduate School§16(9))

 Ja                                        Nein




      			      			      				
[bookmark: _GoBack]Ort 			Datum		            Unterschrift Erstbetreuer/in
Confirmation

Presentation/Paper in the international professional community

Name of doctoral candidate: ___________________________________________________

Name of first supervisor: ___________________________________________________

Author(s): _________________________________________________________________

Title: _____________________________________________________________________

Publication type: 	    journal article 
· book (chapter)
· conference paper
· scientific lecture
· other:____________________________________

· This presentation/paper [depending on the general discussion] was subject to a peer review process.
· The language of the presentation/ Paper is in English. (The presentation/article should be in English)
· The presentation /paper is not in English. 
Please specify the evidence that it is for an international professional audience. (In special cases such as the field of German law, where presentations/paper are only in Germen, we accept a presentation/Paper in German)

__________________________________________________________________________________________________

__________________________________________________________________________________________________
Publication date:______________	  accepted on _____________, but not yet published

I hereby confirm the accuracy of the information provided to my primary supervisor.

      			      			      				
Place 			Date		            Signature doctoral candidate
____________________________________________________________________________________________

Please select according to which doctoral degree regulations (2012 or 2021) the publication is recognized
	The publication meets the criteria for recognition of performance according to § 8 Para. 2 d TUM PromO 2012 / § 15 Para. 5 statute 2013 of the TUM Graduate School.

"Each doctoral student presents his or her research project for discussion in the international scientific community during the doctoral phase. As a rule, this is done via submitted publications or conference con-tributions, which are subject to a peer review process." (§ 15 Para. 5 statute of the TUM Graduate School)

 Yes                                     No
	The publication meets the criteria for recognition of performance according to § 8 Para. 1 f. and Clause 3 TUM PromO 2021 / § 16 Para. 9 statute 2021 of the TUM Graduate School.

"Each doctoral student presents his or her research project for discussion in the international scientific community during the doctoral phase. As a rule, this is done via accepted publication or conference con-tributions that are subject to a peer review process." 
(§ 16 Para. 9 statute of the TUM Graduate School)

 Yes                                        No




      			      			      				
Place 			Date		            Signature first supervisor
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